



HIGHLIGHTS:

行程亮点:

Jakarta:

Jakarta City Tour
雅加达市区游

Bandung:

Bandung Factory Outlet
工厂直销购物区

Bandung Volcanic Tour
万隆火山之旅

Bandung Farm House
农家屋

Intl' Angklung Performance
安格隆表演

Tour Includes:

- Accommodation at hotel including breakfast.
- Tour, transport & meals as per itinerary.
- English speaking guide.
- Daily mineral water.

Tour Excludes:

- Driver & local English guide tips: RM10.00/day/pax.
- All Personal expenses.
- Weekend Surcharge RM 38/p
- Surcharge, if ANY.

**** Due to unforeseen circumstances, the sequence of the itinerary is subject to changes without price notice ****

如中英文行程之间有差异的情况下, 请参阅英文行程为准

以上行程只供参考, 如有变动将以当地接待社之行程为准, 本公司将保留更改行程及团费之权

DAY 01: ARRIVAL ~ JAKARTA (D)

- ◆ Arrival Jakarta airport. Meet and greet. Transfer to hotel for check in. Welcome to Jakarta...!!!
- Ⓢ 到达雅加达机场, 由当地导游接机迎接。送往酒店办理入住手续。雅加达欢迎您... !!!

DAY 02: JAKARTA CITY TOUR ~ BANDUNG "Approx. 3Hrs" (BLD)

- ◆ Breakfast at hotel. Starting Jakarta city tour by visit to Indonesia Miniature Park is a culture-based recreational area with virtually all aspects of daily life in Indonesia's 26 provinces encapsulated in separate pavilions with the collection of Indonesian architecture, clothing, dances and traditions. Continue with lunch before depart to Bandung via highway. Approximately 3 hours' drive. On Bandung arrival, shopping at the most happening Factory Outlet such like Rumah Mode, Toko Tiga, Cihampelas Walk, etc. After that, transfer to hotel for check in purpose. Dinner will be served at local restaurant.
- Ⓢ 早餐位于酒店。将安排雅加达市区游, 参观迷你公园文化休闲区与日常生活的几乎所有方面在印尼的 26 个省份封装在单独的展馆集合的印尼建筑、服装、舞蹈和传统。午餐位于当地餐厅后, 约 3 小时的车程到万隆, 抵达万隆后, 逛在商场最热闹的工厂直销; 鲁玛模式, 东光蒂加, Cihampelas 步行街及等等。。晚餐位于当地餐厅。

DAY 03: BANDUNG VOLCANO TOUR (BLD)

- ◆ Breakfast at hotel. Today we'll explore the active mountain named "Tangkuban Perahu". It is a popular tourist attraction where tourist can hike or ride to the edge of the crater to view the hot water springs and boiling mud up close. Continue to Ciater hot spring where you can soak your leg into the small pool, fed by warm mineral springs, which are created by the heat from Tangkuban Perahu Mountain. Have lunch at local restaurant before us going to Floating Market where you can buy Bandung street food. After that, we go to Farm House, a place where have unique building design inside (eg. Hobit House – Hobit, the character from the famous Hollywood movie, Lord of the Ring). In the evening, we have a dinner at local restaurant then going back to hotel.
- Ⓢ 早餐于酒店。今天我们就来探讨名为“覆舟火山”活动的山。这是一个受欢迎的旅游景点在那里游客可以徒步或乘车前往火山口的边缘, 以查看热水温泉和沸腾的泥浆零距离接触。继续参观 Ciater 温泉, 你可以把腿泡进小水池里, 温暖的矿泉是来自覆舟火山所产生的热量。午餐于当地餐厅, 下一站将会安排到水上市场, 在那里我们可以买和品尝到万隆的街边美食。在这之后, 我们去农家屋, 里头有一间设计独特的建筑物(例如: 哈比人之家, 好莱坞著名的电影“魔戒”)。晚餐位于当地的餐厅, 然后送回酒店休息。

DAY 04: BANDUNG FULLDAY SHOPPING (BLD)

- ◆ Breakfast at hotel. Prepare your cash because today we are going to every corner Factory Outlet in Bandung. Rumah Mode, Jeans Center, Toko Tiga, Donatello, Batik Grande, Cihampelas Walk, Pasar Baru are insight from our target shopping destination. At evening, we going to watch the famous and go International Angklung performance at Saung Angklung Udjo. Lunch and dinner are provided in local restaurant.
- Ⓢ 早餐于酒店。准备好你的现金, 因为今天我们要到万隆的每一个角落工厂直销。鲁玛模式, 牛仔裤中心, 东光蒂加, 多纳泰罗, 蜡染大, Cihampelas 酒店步行等等。。午餐和晚餐位于当地餐厅。傍晚, 我们将会欣赏到国际性著名的安格隆表演, 位于 Saung Angklung Udjo 剧场。午和晚餐位于当地餐厅。

DAY 05: BANDUNG / JAKARTA ~ DEPARTURE (B)

- ◆ Breakfast at hotel. Please to feel free at leisure until the appropriate time, we'll pick you up and drive to Bandung airport or back to Jakarta then transfer to the airport for your next departure. Farewell Bandung & Jakarta...
- Ⓢ 早餐后, 自由活动至送往万隆/雅加达机场离境。

****Prices shown are in MYR****



CATEGORY	HOTEL OR SIMILAR	ADULT (RM PER PERSON)				CHILD (RM PER PERSON)	
		GV 2-3	GV 4-6	GV 7-9	SINGLE SUPP (ADD ON)	WZ BED	NO BED
SILVER CLASS	JKT : RED PLANET BDO : FABU	1168	1008	848	218	95%	75%
	JKT : JOLIDAY INN PLUIT BDO : AMARIS CIHAMPELAS	1248	1078	918	298		
** BLOCK OUT DATES: AS BELOW 2016 INDONESIA LONG HOLIDAY							
GOLD CLASS	JKT : SANTIKA PREMIERE HAYAM WURUK BDO : ARION SWISSBEL	1368	1208	1048	418	95%	75%
	JKT : BEST WESTERN MANGGA DUA BDO : HARRIS CIUMBULEUIT	1418	1258	1098	468		
** BLOCK OUT DATES: AS BELOW 2016 INDONESIA LONG HOLIDAY							
PLANTINUM CLASS	JKT : The Sultan BDO : Grand Royal Panghegar	1458	1288	1128	508	95%	75%
	JKT : Grand Mercure Harmoni BDO : Aryaduta	1598	1428	1268	638		
	JKT : Double Tree by Hilton BDO : The Papandayan	1678	1518	1358	728		
	JKT : Double Tree by Hilton BDO : Sheraton	1948	1778	1618	988		
** BLOCK OUT DATES: AS BELOW 2016 INDONESIA LONG HOLIDAY							

**** We reserve the right to make any changes on tour price due to currency fluctuation. Thanks for understanding!**

**** 由於匯率波動的關係，我社保有權利依據匯率波動而有所調整其價格，謝謝體諒！**

2016 INDONESIA LONG HOLIDAY (SUBJECT TO CHANGE)

March, 06-12 (March, 09) ~ Hari Raya Nyepi, Balinese New Year
 March, 22-27 (March, 25) ~ Good Friday, International Catholic holiday
 May, 01-03 (May, 01) ~ Labour Day, World Labour day
 May, 05 (May, 05) ~ Ascension Day, 40 days after Easter
 May, 06-08 (May, 06) ~ Isra Miraj, Ascension of the Prophet
 May, 20-23 (May, 22) ~ Wesak Day, Birth of Buddha
 July, 03-10 (July, 06-07) ~ Hari Raya Aidil Fitri Holiday, Eid Al-Fitri
 August, 14-20 (August, 17) ~ Independence Day, Marks the start of the revolution against the Netherlands in 1945
 September, 10-13 (September, 12) ~ Idul Adha, Hari Raya Qurban
 October, 01- 03 (October, 012) ~ Muharram, Islamic New Year
 December, 10-15 (December, 12) ~ MaulidNabi, Birthday of Prophet Muhammad
 December, 20-31 (December, 25) ~ Christmas Day, Join Holiday till 31 Dec 2016

Important Notes:

- ◆ Ground arrangement.
- ◆ Travel **COMPLETED** within: **Until – 20th Dec 2016.**
- ◆ Minimum 2 pax, based on **Private Tour.**
- ◆ Market Applicability: Valid for All Market.
- ◆ Tour is conducted in English Speaking. Tipping RM10.00/day/pax.
- ◆ If requested Mandarin speaking guide, additional RM 250.00/pkg and Tipping for Mandarin speaking guide RM15.00/day/pax. (Subject to availability)
- ◆ Early Arrival or Mid Night Arrival (23:00-06:00) will be have additional charge. To Be Advise upon booking.
- ◆ **Surcharge dates & rate are still unknown, will advise on booking confirmation. Any increase in room rates arising from the events and conventions shall be borne by customers.**
- ◆ Sequence of tour & price may be subjected to change without prior notice.
- ◆ **No show or cancellation with 18 days will be full charge.**